
Protokół Nr LIV/22 

nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu  

Zduńskowolskiego  

z dnia 9 grudnia 2022 r.  

od godz. 13:00 do godz. 13:42  

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska  
2. Andrzej Dutkiewicz  
3. Tomasz Filipowski  
4. Hanna Iwaniuk  
5. Marcin Łabędzki  
6. Paweł Mataśka  
7. Dawid Mazurkiewicz 
8. Ewa Mielczarek-Sójka  
9. Krzysztof Nowak  
10. Joanna Pawłowska  
11. Zbigniew Piotrowski 
12. Tomasz Półgrabia  
13. Wojciech Rychlik  
14. Romuald Solarek  
15. Stanisław Szuster  
16. Piotr Warchlewski  
17. Grzegorz Włodarczyk  
18. Jadwiga Ziółkowska  
19. Tomasz Ziółkowski  

Punkt 1 

Otwarcie LIV nadzwyczajnej sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 
 
Otwarcia LIV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego dokonał 
Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski. Stwierdził kworum. Poinformował, że 
obowiązek przygotowania sesji wziął na siebie Zarząd. Przygotował stanowisko. 
Rozesłał zaproszenia.  

 
Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 
 

1. Otwarcie LIV nadzwyczajnej sesji VI kadencji Rady Powiatu 
Zduńskowolskiego. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Stanowisko w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec planowanego 

nieprzedłużenia umowy najmu NZOZ Centrum Kardiologii Inwazyjnej                         

i Angiologii Nafis S.A. prowadzącego działalność w Sieradzu przy ul. Armii 

Krajowej 7 w pomieszczeniach Szpitala Wojewódzkiego im. Prymasa 

Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Sieradzu. 



4. Zakończenie LIV nadzwyczajnej sesji VI kadencji Rady Powiatu 
Zduńskowolskiego.   

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku dziennego obrad.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Ewa Mielczarek-Sójka , 
Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr 
Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Tomasz Ziółkowski  
NIEOBECNI (8) 
Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Dawid 
Mazurkiewicz, Krzysztof Nowak , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Jadwiga 
Ziółkowska  
 
Rada Powiatu ustaliła porządek obrad.  
 
Punkt 3 

Stanowisko w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec planowanego nieprzedłużenia 
umowy najmu NZOZ Centrum Kardiologii Inwazyjnej i Angiologii Nafis S.A. 
prowadzącego działalność w Sieradzu przy ul. Armii Krajowej 7 w pomieszczeniach 
Szpitala Wojewódzkiego im. Prymasa Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Sieradzu. 
 
Starosta Hanna Iwaniuk odczytała projekt stanowiska.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Ewa Mielczarek-Sójka odczytała pismo Dyrektora 
Szpitala Wojewódzkiego w Sieradzu Daniela Joachimiaka w którym poinformował, że 
nie będzie mógł uczestniczyć w sesji. Jednocześnie przekazał informację, że w dniu 
28 listopada 2022r. podpisano umowę na dzierżawę pomieszczeń z firmą American 
Heart of Poland z siedziba w Ustroniu, która w wynajmowanych pomieszczeniach 
prowadzi oddział kardiologii interwencyjnej i angiologii. Umowa została podpisana na 
okres wskazany przez firmę tj. 3 miesiące. Prowadzone są rozmowy mające na celu 
przedłużenie umowy najmu pomieszczeń na kolejny okres.  
 
Wiceprzewodniczący rady Powiatu Tomasz Filipowski zapytał dlaczego nie ma 
zaproszonych gości choćby z Urzędu Marszałkowskiego.  
 
Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że ma także ustną informację od Pani Jóźwik 
kierownika placówki, która również ze względu na obowiązki zawodowe, w kontekście 
tej nagłej sytuacji dla spółki nie mogła wziąć udziału  w sesji. Część radnych nie wzięła 
udziału, bo może uważała że sesja jest zwołana niezgodnie z prawem, czemu 
zaprzecza. Niezrozumiałe jest zwoływanie konferencji przez część radnych, gdzie 
zarzuca się bezprawne zwołanie tej sesji a nadto wnioskuje się o zwołanie sesji 
nadzwyczajnej w sprawie jak ci radni napisali „dramatycznej sytuacji naszego szpitala”. 
Przeprowadziła rozmowę z panią prezes oraz dyrektorem co się nagłego zdarzyło, że 
ktoś taki obraz szpitala próbuje przedstawiać w mediach nie tylko lokalnych. Ani pani 
prezes ani pan dyrektor nie potwierdzili tej sytuacji. Szczególnie na tle innych szpitali , 
sytuacja w naszym szpitalu wygląda dobrze. Nie ma zagrożenia jeżeli chodzi                            
o zagrożenie zdrowotne.  



 
Radna Joanna Pawłowska podziękowała panu dyrektorowi i pani dyrektor za 
przekazaną informację co do pozostałych ocenę pozostawi wyborcom. Podziękowała 
Zarządowi za przygotowanie stanowiska. Radna zgłosiła autopoprawki do treści 
stanowiska, tj. wykreślenie przyimka „do” i zastosowanie stosownej odmiany wyrazu 
Marszałka na Marszałkowi, Dyrektora na Dyrektorowi. 
 
Radny Tomasz Filipowski zapytał czy zostało wystosowane zapytanie do starosty 
sieradzkiego, czy również wystosował takie stanowisko do Urzędu Marszałkowskiego.  
 
Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że znane jest stanowisko Rady Miasta 
Sieradza podjęte w formie uchwały wyrażające sprzeciw wobec likwidacji, podobne 
stanowisko podjęła także Rada Powiatu Sieradzkiego. Nie było potrzeby 
występowania o jego podjęcie.  
 
Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że przedłożone przez Zarząd  
stanowisko wyraża troskę o losy kardiologii inwazyjnej w pobliskim Sieradzu. Czas 
dostępności do tego oddziału jest kluczowym elementem.   W świetle wiedzy 
medycznej tzw. „złota godzina” jest podstawowym elementem dostępu, by można było 
mówić o uratowaniu życia. Nie kierujemy się przesłankami politycznymi ale troską, że 
ten oddział zostanie prawdopodobnie zlikwidowany. Wobec powyższego, że jest 
choćby cień na jego uratowanie, jeśli o tym będziemy mówić, mówią o tym samorządy 
sąsiednie tj. Miasto Sieradz i powiat sieradzki, to my z racji tego, że ten oddział 
obsługuje  mieszkańców powiatu, musimy zabrać głos i powiedzieć o tym stanowczo, 
że w naszym interesie jest by ten oddział był.   
 
 
Radny Stanisław Szuster zapytał co spowodowało taką sytuację, oraz czy można 
firmie zaproponować prowadzenie działalności w naszym szpitalu.  
 
Starosta Hanna Iwaniuk odpowiedziała, że nie bez powodu zostali zaproszeni na sesję 
Pan Marszałek, dyrektor szpitala czy szefowa spółki - bo nie są znane szczegóły. 
Myślę, że trwają rozmowy być może negocjacje, jeżeli dojdą do porozumienia  
satysfakcjonującego dla wszystkich to podjęcie takiego stanowiska w niczym nie 
przeszkodzi.  Jeżeli chodzi o to czy jest możliwość prowadzenia takiego oddziału u nas 
w szpitalu, nie jesteśmy do tego przygotowani ale również rozmawiamy z tą spółką i 
staramy ich zainteresować tym co się w naszym szpitalu dzieje. Najbliższe spotkanie  
planowane jest na poniedziałek.  
 
Prezydent Miasta Zduńska Wola Konrad Pokora stwierdził, że stanowisko jest 
merytoryczne, spokojne, wyważone, bez żadnych politycznych podtekstów. Jesteśmy 
po to by dbać o bezpieczeństwo również to zdrowotne mieszkańców . Radni rady 
Miasta Zduńska Wola będą podobne stanowisko przyjmowali na sesji grudniowej. 
Merytorycznie można niewiele dodać, clou zostało świetnie ujęte.  Stanowiska w 
powiecie sieradzkim zostały podjęte większą ilością głosów, niezależnie od opcji 
politycznych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Zapolice Piotr Hryniuk poinformował, że obecność pana 
sekretarza jak i jego świadczy, że jesteśmy jak najbardziej za tak sformułowanym 
stanowiskiem o utrzymanie tego oddziału w szpitalu w Sieradzu.    Oddział  nie tylko 
ratuje życie ale służy także jako diagnostyka przed zawałem mięśnia sercowego.  Jest 
to najbliżej położony oddział świadczący takie usługi. Rada gminy i mieszkańcy 
popierają wniosek o utrzymanie tego oddziału.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Ewa Mielczarek – Sójka stwierdziła, że istnienie 
takiego oddziału w szpitalu w Sieradzu jest konieczne i niezbędne. W Zduńskiej Woli 



też by się przydało. Nie mielibyśmy nic przeciwko temu, gdyby chcieli prowadzić swoje 
usługi.  Pismo przysłane daje nadzieję. Oddział będzie funkcjonował przez trzy 
miesiące. Z treści pisma wynika, że prowadzone są rozmowy aby ta umowa została 
przedłużona. Miejmy nadzieję, że tak będzie.  Każdy chce by taki oddział funkcjonował 
ale czy będzie prowadzony przez tą czy inną spółkę, dla mnie to nie ma znaczenia. 
Może dyrektorzy tego szpitala mieli inne pomysły na funkcjonowanie tego oddziału bo 
nie sądzę, by chcieli taki oddział zlikwidować ale to tylko moja opina.  Jest nadzieja, 
że ten oddział będzie. Nasze stanowisko, spowoduje że jeszcze bardziej pan dyrektor 
będzie zmotywowany by te rozmowy zakończyły się sukcesem i taki oddział  w naszym 
regionie będzie funkcjonował i leczył pacjentów również z innych regionów.   
 
Radny Marcin Łabędzki -  czy oddział będzie funkcjonował nie jest przesądzone. 
Umowa została podpisana tylko na trzy miesiące. Negocjacje trwają. Odmówił nam 
obecności na sesji Pan Marszałek czy służby Pana Marszałka. Brak informacji jaka 
jest koncepcja funkcjonowania tego oddziału w Sieradzu. Czy szpital będzie 
samodzielnie tworzył taki oddział, czy nie może dogadać się ze spółką i szuka  innego 
kontrahenta. Tego nie wiemy. Stąd ten niepokój i stanowisko. Trzy miesiące szybko 
miną. Utworzenie takiego oddziału to kwestia personelu medycznego, wyposażenia. 
Czy jest brana jest pod uwagę taka ewentualność.   

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski w związku z wyczerpaniem się dyskusji 
poprosił o panel do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
Stanowisko w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec planowanego nieprzedłużenia 
umowy najmu NZOZ Centrum Kardiologii Inwazyjnej i Angiologii Nafis S.A. 
prowadzącego działalność w Sieradzu przy ul. Armii Krajowej 7 w pomieszczeniach 
Szpitala Wojewódzkiego im. Prymasa Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Sieradzu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 8 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Ewa Mielczarek-Sójka , 
Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr 
Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk  
BRAK GŁOSU (1) 
Tomasz Ziółkowski  
NIEOBECNI (8) 
Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Dawid 
Mazurkiewicz, Krzysztof Nowak , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Jadwiga 
Ziółkowska  
 
 
Rada Powiatu przyjęła stanowisko j.w. wraz z poprawkami. 
 
Punkt 4 

Zakończenie LIV nadzwyczajnej sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

 



 

Posiedzenie zakończył przewodniczący Rady Piotr Warchlewski.  

                                                                                              Przewodniczący 
                                                                                               Rady Powiatu                                                                                                                                         

                                                                                                  Zduńskowolskiego                

                                                                                                  Piotr Warchlewski   

 


